
Protokół XLVI/10
z XLVI sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 30 marca 2010r 

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
/czas trwania od godz. 12,00 – 15,25/

Obrady XLVI sesji Rady Miasta Piły otworzył  Przewodniczący Rady Miasta Piły
Paweł Jarczak stwierdzając,  Ŝe w sesji  uczestniczy 22 radnych, w trakcie obrad
przybyła Radna Mirosława Rutkowska-Krupka – stan radnych 23 – lista obecności
stanowi załącznik do protokołu.

Zgodnie  z  pismem  Prezydenta  Miasta  Przewodniczący  Rady  zaproponował
wprowadzenie 3 projektów uchwał w sprawach:

1. zmiany  uchwały  Nr  XLV/536/2010 Rady  Miasta  Piły  z dnia  23 lutego
2010r.  w  sprawie  utworzenia  Publicznego  Przedszkola,  nadania  aktu
załoŜycielskiego przedszkola i nadania statutu;

2. zmiany  uchwał  w  sprawie  likwidacji  zakładów  budŜetowych  celem
przekształcenia w jednostki budŜetowe;

3. zmiany  uchwały  Nr  XLV/553/2010 Rady  Miasta  Piły  z dnia  23 lutego
2010r. w sprawie likwidacji zakładu budŜetowego pod nazwą śłobek Nr 5
w Pile celem przekształcenia w jednostkę budŜetową pod nazwą śłobek Nr
1 w Pile;

oraz  wycofanie  pkt  10  z  porządku  obrad  tj.  projektu  uchwały  w  sprawie
szczegółowych  zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania  spłat  lub
rozkładania na raty naleŜności pienięŜnych mających charakter cywilnoprawny,
przypadających  jednostce  samorządu  terytorialnego  lub  jej  jednostkom
podległym;  uzasadnienie  tych  zmian  omówiły  Ilona  Bogucka  Naczelnik
Wydziału Oświaty i Danuta Drabik Skarbnik Miejski –  pisma stanowią załączniki
do protokołu.

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany
uchwały Nr XLV/536/2010RAdy Miasta Piły z dnia 23 lutego 2010r. w sprawie
utworzenia Publicznego Przedszkola, nadania aktu załoŜycielskiego przedszkola
i nadania statutu opowiedzieli się wszyscy radni.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwał  w  sprawie  likwidacji  zakładów
budŜetowych  celem  przekształcenia  w  jednostki  budŜetowe  przyjęty  został
jednogłośnie.

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/553/2010 Rady Miasta Piły
z dnia 23 lutego 2010r. w sprawie likwidacji zakładu budŜetowego pod nazwą
śłobek Nr 5 w Pile celem przekształcenia w jednostkę  budŜetową pod nazwą
śłobek Nr 1 w Pile przyjęty został jednogłośnie.
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Za wycofaniem projektu  uchwały w sprawie szczegółowych zasad,  sposobu i
trybu  umarzania,  odraczania  spłat  lub  rozkładania  na  raty  naleŜności
pienięŜnych  mających  charakter  cywilnoprawny,  przypadających  jednostce
samorządu terytorialnego lub jej jednostkom podległym Rada opowiedziała się
jednogłośnie.

Porządek obrad, z wcześniej przyj ętymi zmianami, został przyjęty jednogłośnie.

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Sprawy regulaminowe:
a/ otwarcie sesji;
b/ stwierdzenie quorum;
c/ przyjęcie protokołu z  obrad XLV sesji Rady Miasta Piły.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy  XLV a XLVI sesją Rady Miasta Piły.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły  o pracach Prezydenta Miasta Piły  w
okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

4. Projekt  uchwały  w  sprawie  upowaŜnienia  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka
Pomocy  Społecznej  w  Pile  do  podejmowania  działań  wobec  dłuŜników
alimentacyjnych.

5. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy
Społecznej w Pile.

6. Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zmiany  w  Lokalnym  programie
rewitalizacji obszarów powojskowych na terenie miasta Piły – Aktualizacja.

7. Projekt  uchwały  w  sprawie  przeprowadzenia  z  mieszkańcami  jednostek
pomocniczych Gminy Piła konsultacji dotyczącej zmiany statutów Osiedli.

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2010 rok.
9. Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  na

finansowanie planowanego deficytu budŜetowego.
10.Projekt  uchwały  w sprawie przystąpienia  do do sporządzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic RóŜyckiego
i O. Maksymiliana Kolbe.

11.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  Wałeckiej  i
OkręŜnej.

12.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Rybackiej i Walki
Młodych.

13.Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Wałeckiej i Podleśnej.

14.Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Kazimierza Pułaskiego i Kościuszki.
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15.Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. KsiąŜęcej.

16.Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Dąbrowskiego i ul. 500 Lecia Piły.

17.Projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaŜy  w  drodze  bezprzetargowej
nieruchomości stanowiących własność Gminy Piła.

18.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat
z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności
nieruchomości.

19.Projekt  uchwały  w sprawie  wyraŜenia  zgody na wydzierŜawienie  w trybie
bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pila.

20.Projekt uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora Miejskiego Zakładu
Gospodarki Mieszkaniowej w Pile.

21.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/536/2010 Rady Miasta
Piły z dnia 23 lutego 2010r. w sprawie utworzenia Publicznego Przedszkola,
nadania aktu załoŜycielskiego przedszkola i nadania statutu.

22.Projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwał  w sprawie likwidacji  zakładów
budŜetowych celem przekształcenia w jednostki budŜetowe.

23.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/553/2010 Rady Miasta
Piły z dnia 23 lutego 2010r. w sprawie likwidacji zakładu budŜetowego pod
nazwą śłobek Nr 5 w Pile celem przekształcenia w jednostkę budŜetową pod
nazwą śłobek Nr 1 w Pile.

24.Informacja dotycząca wykonania uchwały Nr XXIX/360/08 Rady Miasta Piły
z dnia 16 grudnia 2008r. w sprawie określenia zasad prowadzenia gospodarki
nieruchomościami w Gminie Piła.

25.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za 2009 rok.
26.Sprawozdania z wykonania planu pracy Rady Miasta Piły i stałych Komisji

Rady za 209 rok.
27.Sprawozdania reprezentantów Gminy w Stowarzyszeniach za 2009 rok.
28.Interpelacje i zapytania. 
29.Sprawy róŜne.
30.Zamknięcie obrad.

Informacj ę  w sprawie protokołu z obrad XLV sesji  Rady Miasta Piły złoŜył
Sekretarz obrad Jarosław Kotwica – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Protokół z obrad XLV sesji Rady Miasta Piły został przyj ęty jednogłośnie, bez
odczytania.

Ad-2/
Po udzieleniu przez Przewodniczącego Rady dodatkowych informacji Radnemu
Hubertowi  Ciechanowskiemu  „Informacja  o  podejmowanych  przez
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Przewodniczącego  Rady  działaniach  pomiędzy  XLV  a  XVLI  sesją  przyjęta
została do akceptującej wiadomości – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-3/
Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  o  pracach  Prezydenta  Miasta  Piły  w
okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły
zostało przyjęte  bez uwag – sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-4/
Projekt  uchwały  w  sprawie  upowaŜnienia  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka
Pomocy  Społecznej  w  Pile  do  podejmowania  działań  wobec  dłuŜników
alimentacyjnych przedstawiła Dyrektor MOPS Wanda Kolińska.

Projekt uchwał został przyjęty przez Komisje.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-5/
Projekt  uchwały  w  sprawie nadania  statutu  Miejskiemu Ośrodkowi  Pomocy
Społecznej w Pile omówiła Dyrektor MOPS.

Projekt uchwał został przyjęty przez Komisje.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-6/
Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zmiany  w  Lokalnym  programie
rewitalizacji  obszarów  powojskowych  na  terenie  miasta  Piły  –  Aktualizacja
przedstawiła  Pani  Teresa  Jakubowska  Specjalista  z  Biura  Funduszy
Europejskich.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  wyraŜeniu  przez  Komisje  Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-7/
Projekt  uchwały  w  sprawie  przeprowadzenia  z  mieszkańcami  jednostek
pomocniczych  Gminy  Piła  konsultacji  dotyczącej  zmiany  statutów  Osiedli
omówił Sekretarz Gminy Leszek Partyka – prezentacja multimedialna.

Przewodniczący Komisji  poinformowali  o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak odczytał pismo Zarządu Osiedla Gładyszewo
dotyczące  zmiany niektórych zapisów w projekcie statutu – pismo stanowi załącznik
do protokołu.

Radna Maria Miler wyraziła wątpliwość w kwestii konieczności zmian w statutach
osiedli  pod  koniec  kadencji  obecnej  Rady;  Radna  zapytała  czy  w  związku  ze
zbliŜającymi  się  wyborami  nie  zwiększy  się  liczba  okręgów  wyborczych  i  nie
zmniejszy się liczba mandatów.

Prezydent Kosmatka poinformował, Ŝe projekt tej uchwały wynika z inicjatywy rad
osiedli, a jego celem jest uporządkowanie zapisów; ponadto Prezydent stwierdził, Ŝe
ilość okręgów i liczba mandatów określona jest w ordynacji wyborczej, ale moŜe się
zdarzyć,  Ŝe na skutek ruchów migracyjnych nastąpiły przemieszczenia i  wówczas
będzie wymagana regulacja.

Przewodniczący Zarządu Osiedla Gładyszewo zwrócił się z prośbą o zmianę, w
§ 2,  terminu konsultacji tj. przedłuŜenie go do końca maja 2010r.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak zgłosił tę propozycję jako wniosek, by w §
2 pkt. 3 ppkt. 2 zapisać „31 maja 2010r”.

Za ww. wnioskiem Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Uchwała,  z  wcześniej  przyj ętym  wnioskiem,  została  podjęta  jednogłośnie  –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-8/
Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2010r. przedstawiła
Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje.
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Radna Maria Miler  stwierdziła, Ŝe tym projektem uchwały dokonuje się zmian w
uchwale budŜetowej na 2010r., w której Rada upowaŜniła Prezydenta do dotacji, w
obecnej zmianie tego zapisu nie ma.

Skarbnik Miejski Danuta Drabik m. in. stwierdziła:
uchwałę budŜetową podejmowaliście Państwo z uwzględnieniem niektórych zapisów
nowej ustawy; w związku z tym, Ŝe regulujemy wszystkie stany dotyczące budŜetu
2010  stąd te wpisane upowaŜnienia muszą  otrzymać  brzmienie  nowej  ustawy o
finansach publicznych; w nowej ustawie o finansach publicznych z mocy prawa Pan
Prezydent ma prawo przemieszczać w ramach działu między rozdziałami wszystkie
wydatki bieŜące, oprócz wynagrodzeń ze stosunku pracy, ale teŜ ustawa zezwala, by
rada gminy takie upowaŜnienie prezydentowi dała, stąd jest ten zapis w uchwale;
zmienia się zapis, część upowaŜnień wynika z ustawy i to upowaŜnienie zapisane jest
w zmianach.

Radny  Rafał   Zdzierela  zapytał  jak  moŜna  wytłumaczyć  powód  zwiększenia
deficytu o 1/5 w ciągu roku  z 26 mln do prawie 31 mln?

Pani Drabik m. in. stwierdziła:
waŜne są jeszcze źródła finansowania, deficyt w ubiegłym roku był bardzo wysoki,
mimo Ŝe mieliśmy swoje środki; to jest to, co jest pod kreską budŜetową; te wolne
środki, które na ten moment wprowadzamy, to są środki, które gmina posiada, ale
one są zapisane nie w dochodach, ale przychodach /pod kreską/.

Radny Krzysztof Szewc m. in. stwierdził:
przystępujemy do budowy ulic, odwadniania na terenie starych Koszyc, chciałbym
uzyskać stanowisko Prezydenta, czy w kontekście uchwały o przystąpieniu do planu
zagospodarowania przestrzennego ul. Wałeckiej i OkręŜnej nie dojdzie do sytuacji
takiej,  Ŝe  dokonamy  budowy  jezdni,  krawęŜników  ul.  OkręŜnej,  a  za  pół  roku
powstaną nowe domy i trzeba będzie tę nawierzchnię zniszczyć.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
potwierdzam, Ŝe ta sytuacja jest przeanalizowana i nie ma Ŝadnej kolizji, chcemy to
tak zrealizować,  Ŝe będzie to jeden wspólny system odwadniania i  to, co jest we
wniosku do zmiany tego planu, to chodzi o wjazdy z równoległym przebiegiem do
ulicy  Wałeckiej,  a  więc  ul.  OkręŜna  nie  będzie  w  wyniku  ustaleń  tego  planu
dewastowana w przyszłości.

Radny Rafał Zdzierela poprosił o przybliŜenie zapisów Załącznika Nr 3 dot. kwoty
5.969 tys.
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Skarbnik Miejski  m. in. stwierdziła:
gdyby  gmina  nie  miała  zadłuŜenia,  to  w  rozliczeniu  kroczącym na  ten  moment
byłaby to nadwyŜka budŜetowa; w związku z tym, Ŝe liczone od lat stany na dzień
powodują, Ŝe gmina ma zadłuŜenie, nie moŜemy mówić o nadwyŜce środków tylko o
wolnych  środkach;  takie  środki  w  ubiegłym  roku  były  wpisane  jako  środki  z
prywatyzacji  2008-2009;  to  jest  tylko  klasyfikacja  budŜetowa,  a  wolne środki  to
rozliczenie wykonania budŜetu roku poprzedniego.

Radny Zdzierela  zapytał, co takiego  wydarzyło się, Ŝe w budŜecie na 2010r. nie
było  zapisu  o  produkcji  2  filmów  promocyjnych  i  w  związku  z  tym  potrzeby
wydatkowania 50 tys.

Prezydent Paweł Dahlke m. in. stwierdził:
był taki zapis tylko kwestie przetargów się przeciągnęły i stąd było to przeniesienie
na  środki  niewygasające  na  ten  rok;  w  tej  chwili  jest  to  przejście  ze  środków
niewygasających do środków bieŜących; to jest ten sam tytuł, jesteśmy po przetargu,
jesteśmy w trakcie realizacji.

Radny Krzysztof  Szewc  zapytał  dlaczego,  skoro jesteśmy po przetargu,  dopiero
teraz uchwalamy na to środki?

Prezydent Dahlke m. in. stwierdził:
pieniądze  były  w  zeszłym  roku,  natomiast  kwestie  przetargów się  przeciągnęły,
pieniądze  zostały  zapisane  jako  środki  niewygasające  na  ten  rok;  w  tej  chwili
jesteśmy  juŜ  po  przetargu,  ale  płatność  nastąpi  po  terminie  środków
niewygasających,  one  przechodzą  ze  środków  niewygasających  do  środków
bieŜących; one cały czas były zapisane.

Za  podjęciem  uchwały  z  autopoprawką  głosowało  11  radnych,  12  radnych
wstrzymało się od głosu, uchwała została podjęta większością głosów – uchwała
stanowi załącznik do protokołu.

Ad-9/
Skarbnik Danuta Drabik przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zaciągnięcia
długoterminowego kredytu na finansowanie planowanego deficytu budŜetowego.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje.

Uchwała została podjęta większością głosów, przy 9 głosach wstrzymujących się
– uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-10/
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic RóŜyckiego i  O.
Maksymiliana  Kolbe  omówiła  Naczelnik  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej
Tomira Oleszak jednocześnie zgłaszając autopoprawkę do wszystkich projektów
uchwał  w  sprawie  miejscowych   planów  zagospodarowania  przestrzennego,
polegającą na dopisaniu w podstawie prawnej „Dz. U. z 2010r Nr 28, poz. 142 i
146”.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.

Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu,
uchwała  została  podjęta  większością  głosów  –  uchwała  stanowi  załącznik  do
protokołu.

Ad-11/
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  Wałeckiej  i
Okr ęŜnej przedstawiła Pani Tomira Oleszak.

Przewodniczący Komisji  poinformowali  o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-12/
Naczelnik  Oleszak  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie przystąpienia  do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły
w rejonie ulic Rybackiej i Walki Młodych.

PowyŜszy projekt uchwał został przyjęty przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-13/
Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Wałeckiej i  Podleśnej przedstawiła
Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.
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Radny  Rafał  Zdzierela  zgłosił  wniosek  o  przerwę,  do  czasu  powrotu  na  salę
Prezydenta lub jednego z zastępców.

Po przerwie wznowiono obrady.

Za  przyjęciem  Załącznika  Nr  3  dot.  rozstrzygnięcia  o  sposobie  realizacji,
zapisanych w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Piły
w  rejonie  ulic  Wałeckiej  i  Podleśnej,  inwestycji  z  zakresu  infrastruktury
technicznej,  które  naleŜą  do  zadań  własnych  gminy  oraz  zasadach  ich
finansowania Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  Wałeckiej  i
Podleśnej z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Uchwała została podjęta jednocześnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/
Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Kazimierza Pułaskiego i Kościuszki
omówiła Pani Tomira Oleszak.

Projekt uchwał został przyjęty przez Komisje Rady.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  Kazimierza
Pułaskiego  i  Kościuszki  z  ustaleniami  studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  Rada  opowiedziała  się
jednogłośnie.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-15/
Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej przedstawiła projekt uchwały w
sprawie  miejscowego planu  zagospodarowania  przestrzennego miasta  Piły  w
rejonie ul. KsiąŜęcej.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyraŜeniu przez Komisje pozytywnej
opinii o powyŜszym projekcie uchwały.
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Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulicy  KsiąŜęcej   z
ustaleniami  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-16/
Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta  Piły  w  rejonie  ul.  Dąbrowskiego  i  ul.  500  Lecia  Piły
przedstawiła Naczelnik Tomira Oleszak.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Dąbrowskiego i ul.
500  Lecia  Piły   z  ustaleniami  studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  Rada  opowiedziała  się
jednogłośnie.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-17/
Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej nieruchomości
stanowiących własność  Gminy Piła  omówiła Naczelnik Wydziału  Gospodarki
Nieruchomościami Cyryla Dobecka.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-18/
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z
tytułu  przekształcenia  prawa  uŜytkowania  wieczystego  w  prawo  własności
nieruchomości przedstawiła Naczelnik Cyryla Dobecka.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu uchwały przez
Komisje Rady, z propozycją zapisania w § 1 „95%”.
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Za zapisaniem w § 1 bonifikaty w wysokości 95%  głosowali wszyscy radni.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-19/
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami omówiła projekt uchwały w
sprawie  wyraŜenia  zgody  na  wydzierŜawienie  w  trybie  bezprzetargowym
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Piła.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisje Rady.

Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu,
uchwała  została  podjęta  większością  głosów  –  uchwała  stanowi  załącznik  do
protokołu.

Ad-20/
Projekt uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora Miejskiego Zakładu
Gospodarki Mieszkaniowej w Pile omówił Prezydent Jerzy Wołoszyński.

Radna  Maria  Miler  odczytała  fragment  pisma  skarŜącego  dot.  zamieszczenia
ogłoszenia o przetargu oraz odczytała fragment z uzasadnienia do projektu uchwały
pytając, czy właścicielem był ten, który uzyskał prawo do własności dzierŜawienia
garaŜy – wyjaśnień udzielił Prezydent Jerzy Wołoszyński.

Za  podjęciem uchwały  głosowało  19  radnych,  3  radnych  wstrzymało  się  od
głosu, uchwała została podjęta większością głosów – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-21/
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/536/10 Rady Miasta Piły z
dnia 23 lutego 2010r. w sprawie utworzenia Publicznego Przedszkola , nadania
aktu  załoŜycielskiego  przedszkola  i  nadania  statutu  omówiła  Naczelnik
Wydziału Oświaty Ilona Bogucka.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-22/
Naczelnik  Bogucka  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie zmiany  uchwał  w
sprawie likwidacji  zakładów budŜetowych celem przekształcenia  w jednostki
budŜetowe.
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Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-23/
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/553/2010 Rady Miasta Piły
z dnia 23 lutego 2010r. w sprawie likwidacji zakładu budŜetowego pod nazwą
śłobek Nr 5 w Pile celem przekształcenia w jednostkę  budŜetową pod nazwą
śłobek Nr 1 w Pile przedstawiła Naczelnik Wydziału Oświaty.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-24/
Informacj ę w sprawie wykonania uchwały Nr XXIX/360/08 Rady Miasta Piły z
dnia  16 grudnia  2008r.  w sprawie określenia  zasad prowadzenia  gospodarki
nieruchomościami w Gminie Piła zreferowała Naczelnik Wydziału Gospodarki
Nieruchomościami Cyryla Dobecka – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-25/
Przewodniczący Rady Paweł Jarczak  poinformował, Ŝe do Biura Rady wpłynęło
sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za 2009 rok i jest do wglądu –
sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-26/
Przewodniczący  Rady  poinformował,  Ŝe  do  wglądu  w  Biurze  Rady  są
sprawozdania z działalności Rady Miasta Piły za 2009 rok oraz sprawozdania
Komisji Rady za 2009 rok – sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.

Ad-27/
Prezydent  Zbigniew  Kosmatka  złoŜył  sprawozdanie  z  uczestnictwa  w
posiedzeniach Związku Miast Polskich w 2009r., a Prezydent Jerzy Wołoszyński
poinformował o podejmowanych działania w 2009 roku przez Stowarzyszenie Gmin
i Powiatów Wielkopolski i Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Nadnoteckich.

Ad-28/
W punkcie interpelacje i zapytania głos zabrali:

Przewodniczący  Rady  poinformował  Radną  Mari ę  Miler ,  iŜ  w  sprawie,  którą
poruszała na poprzedniej sesji, odpowiedź zainteresowanym została udzielona.
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Przewodniczący  Komisji  Spraw Społecznych  Zbigniew  Pyziak  zwrócił  się  do
Komendanta StraŜy Miejskiej o podjęcie działań w zakresie spalania odpadów na
ogrodach działkowych przy ul. Chopina; poruszył  takŜe sprawę  wydłuŜenia czasu
przejścia dla pieszych  przez ul. 1 Maja.

Radny Krzysztof Szewc,  w związku ze zlikwidowaniem 30 miejsc parkingowych
przy ul. Dąbrowskiego zapytał, kiedy zostanie utworzony nowy parking.

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka  zwracała  uwagę  na  to,  iŜ  nie  wszystkie
dziury w jezdniach są łatane jednocześnie; ponadto przypomniała o sprawie, którą
wcześniej poruszała tj. o wstawieniu słupków uniemoŜliwiających wjazd na ścieŜkę
rowerową przy ul. Tetmajera.

Radny Hubert Ciechanowski zapytał o stopień zaawansowania prac porządkowych
za „Smakoszem”.

Radny Rafał Zdzierela wnioskował o uporządkowanie ul. Śródmiejskiej.

Odpowiedzi udzielali  Prezydenci Zbigniew Kosmatka i Jerzy Wołoszyński oraz
Komendant StraŜy Miejskiej Marian Ostaszewski.

Ad-29/
W sprawach róŜnych głos zabrali:

Przewodniczący  Rady  Paweł  Jarczak  zapoznał  zebranych  z  następującymi
pismami:

1. opinią dot. wniosku mieszkańców ulic Olimpijczyków i Kossaka w sprawie
utworzenia Osiedla Olimpijczyków – pismo w załączeniu protokołu;

2. informacją Prokuratury Rejonowej w sprawie stanu bezpieczeństwa i porządku
publicznego w powiecie pilskim  w 2009r;

3. ankietami z prośbą o ich wypełnienie i odesłanie;
4. wyrokiem WSA w sprawie skargi na uchwałę Rady z dnia 31 maja 2005r. -

pismo  stanowi  załącznik  do  protokołu  –  dodatkowych  informacji  udzielił
Prezydent Wołoszyński;

5. złoŜonym  Raportem  w  sprawie  wykonania  GPRPA  i  GPPN  za  2009r  –
informacja  stanowi  załącznik  do  protokołu;  Przewodniczący  Rady
poinformował,  Ŝe  jeśli  będzie  taka  potrzeba,  na  pytania  z  tego  zakresu
Dyrektor  OPiRPA udzieli  odpowiedzi  na następnej  sesji;  Prezydent  Miasta
poinformował, Ŝe ustawa o przeciwdziałaniu narkomanii przewiduje złoŜenie
takiego  raportu  i  dlatego  został  on  przedstawiony  Radzie;  Prezydent
poinformował,  Ŝe  materiał   został   rozszerzony  o  problemy  w  zakresu
programu przeciwdziałania i rozwiązywania problemów alkoholowych.
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Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Krzysztof  Muchewicz  poinformował,  Ŝe
Komisja  Rewizyjna  zwraca  się   z  prośbą  do  Rady  o   wyraŜenie  zgody  na
wprowadzenie  do  planu  pracy  Komisji  dodatkowego  tematu  dot.  sprawdzenia
poprawności procedur  przyznawania  środków na promocję miasta za poprzedni rok.
Przewodniczący Komisji oświadczył, Ŝe jako członek Zarządu PTPS Nafta Piła nie
będzie  brał  udziału  w  pracach  Komisji;  Komisja  wybierze  spośród  członków
przewodniczącego, który będzie jej przewodniczył

Radny Krzysztof Szewc stwierdził,  Ŝe wątpliwości budził rok 2010, a nie 2009;
Radny zaproponował rozszerzenie tego wniosku o  rok 2010.

Prezydent Zbigniew Kosmatka  zaproponował, by była to kontrola prawidłowości
promowania miasta przez sport., bez określania okresu; Prezydent stwierdził, Ŝe   z
tego  typu  wsparciem  tj.  promocją  miasta   poprzez  sport  mamy  do  czynienia,
prawdopodobnie od 2007r., a więc kontrola obejmowałaby  cały okres.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga stwierdził, Ŝe
Pan Prezydent poprawnie sformułował temat kontroli poniewaŜ chodzi o promocję
miasta poprzez sport, czego nie było we wniosku Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej ponownie  sformułował  wniosek  Komisji
brzmiący następująco: sprawdzenie poprawności procedur przyznawania środków na
promocję miasta poprzez sport za okres od momentu wejścia w Ŝycie ustawy tj. za
lata 2006, 2007, 2008, 2009 i 2010.

Prezydent  Jerzy  Wołoszyński zaproponował,  by  dotyczyło  to  wydatkowania
środków, bo to jest wydatek budŜetu.

Przewodniczący Jarczak zaproponował dopisanie „przyznawania i wydatkowania
środków”.

Radny Jan Lus  stwierdził, Ŝe rozszerzanie tego tematu o daty nie ma sensu skoro
początek tego jest określony poprzez wydatki budŜetowe; zdaniem Radnego wniosek
Prezydenta był najlepiej sformułowany.

Przewodniczący Muchewicz ponownie odczytał wniosek dotyczący tematu kontroli:
„  Sprawdzenie poprawności procedur przyznawania i  wydatkowania środków
na promocję miasta poprzez sport”.

Za  przyj ęciem wniosku  zaproponowanego przez  Przewodniczącego   Komisji
Rewizyjnej głosowało 22 radnych, 1 radny wstrzymał się  od głosu.
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Prezydent Kosmatka, nawiązując do incydentu dot. przerwania obrad z uwagi na
nieobecność  na  sali  prezydenta  i  jego  zastępców  stwierdził,  Ŝe  odpowiednie
dokumenty regulują tę sprawę; Prezydent przypomniał, Ŝe w momencie, gdy padła
propozycja przerwania obrad Naczelnik MPU Tomira Oleszak referowała kwestie
związane ze zmianami planów zagospodarowania przestrzennego i składanie takiego
wniosku nie było potrzebne.

Prezydent  Jerzy  Wołoszyński,  omawiając  artykuł  ze  Wspólnoty  „Budynek
wspólnoty, a plac zabaw gminy”  zwrócił się do klubów radnych o przedyskutowanie
tej kwestii – artykuł w załączeniu protokołu.

Ad-30/
W związku z wyczerpaniem porządku  Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XLVI sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                            Paweł Jarczak

15


